
 PROTOKÓŁ  Nr 45.2017 
z posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej 

z dnia 10 stycznia 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak            -  Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska          -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Robert Pacuszka               -  Członek Komisji  
4. Katarzyna Sadurska          -  Członek Komisji 
5. Waldemar Sitek                -  Członek Komisji 
6. Włodzimierz Malinowski - Członek Komisji  
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Renata Duraj- Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Rozwoju 
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia;  
2. Sprawy bieżące, w tym plan przetargów na rok 2017;  
3. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół Nr 44.2016 z dnia 16 grudnia 2016r. został odczytany i przyjęty.  

 
Ad2. Pani Renata Duraj powiedziała, że zgodnie z ustawą przygotowała plan 
zamówień publicznych powyżej 30 tys. euro, który zostanie umieszczony na 
stronie internetowej Gminy po zatwierdzeniu przez Burmistrza.  
Inwestycje wodociągowe zostały zebrane w jeden przetarg i podzielone na 6 
części, gdyż jest to korzystniejsze finansowo.  
Bieżąca konserwacja dróg i remonty zostały połączone w jeden przetarg z 
podziałem na dwie części.  
Przebudowa ul. Kościelnej oraz wykonanie kanalizacji zostanie ogłoszone w 
jednym przetargu, aby zajął się tym jeden wykonawca.  
 
Radny Mirosław Sobczak spytał jakie prace zostaną wykonane w ramach 
termomodernizacji szkół w miejscowości Miąse i Jasienica. 
Pani Renata Duraj odpowiedziała, że zakres prac obejmuje wykonanie elewacji, 
dachu, wymiana kotła, docieplenie.  
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Radny Mirosław Sobczak spytał o dofinansowanie na wykonanie  instalacji 
odnawialnych źródeł energii.  
Pani Renata Duraj odpowiedziała, że wniosek Gminy przeszedł ocenę formalną. 
 
Powiedziała, że w roku 2017 zostanie złożony wniosek z Regionalnego 
Programu Operacyjnego  na dofinansowanie budowy targowiska. Dodała, że 
został ogłoszony przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 
z terenu gminy.  
 
Radny Waldemar Sitek spytał, czy Gminie udało się pozyskać dofinansowanie 
na budowę parków miejskich. 
Pani Renata Duraj powiedziała, że wniosek Gminy znajduje się na liście 
rezerwowej.  
 
Ad3. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 24 stycznia 2017r. 
godzina 15.00. 
 
Na tym protokół zakończono. 
                                                                            
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Dokument utworzyła : Aleksandra Borowa 
Dnia 10 stycznia 2017 r.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 


